
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 4. juni 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 391
Hvordan påtænker ministeren at skabe et overblik over omfanget af MRSA-
udbredelsen, hvis man ikke påtænker at følge anbefalingen fra arbejdsgrup-
pen under Fødevare- og Sundhedsministeriets om screening, og hvordan for-
venter man i praksis at kunne måle på effekten af de øvrige indsatser, herun-
der 5-punktsplanen, hvis man ikke kender omfanget af problemet og den kon-
krete situation ude i besætningerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Mach (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på trine.pertou.mach@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2013-14
FLF Alm.del  Spørgsmål 391
Offentligt


